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Geboorte, verjaardagen, zomaar, iets goedmaken, liefde of overlijden. Voor 
elke gebeurtenis in het leven kunnen wij een boeket naar wens voor u maken. 

De winkel verandert elk seizoen en u zult steeds weer verrast zijn als u ons 
bezoekt. U vindt ons aan de Koninginnelaan 35, de gezelligste winkelstraat 

van Apeldoorn, op loopafstand van het centrum en de Grote Kerk.

Koninginnelaan 35  •  T  (055) 522 50 51  •  www.wimvanmunster.nl

www.oxenerschoenen.nl
Korteweg 2  •  7315 CM  Apeldoorn

Telefoon (055) 521 41 63
E-mail hulstein@planet.nl
Internet hulsteinwonen.nl

WIJ HEBBEN EEN RUIME COLLECTIE:

• ZITMEUBELEN
 - banken, fauteuils & relaxfauteuils
• WAND- & KLEINMEUBELEN
 - in kersen, eiken, mahonie & noten
• BEDDEN & KLEDINGKASTEN
• BEDBODEMS & MATRASSEN
• VLOERBEDEKKING
 - onder andere tapijt, vinyl,
  laminaat & pvc-vloeren
• GORDIJNEN & VITRAGES
• ZONWERING
 - voor binnen en buiten

Deandelsweg 2 - 7315 AJ Apeldoorn - Tel. 088 0300 700

Bij Top Class Mondzorg hebben wij u als patiënt hoog in het vaandel staan. 
Een perfect eindresultaat en een goede zorg voor uw gebit is ons streven. 

Bosweg 77, 7313 CA  Apeldoorn  •  T  06 41 62 38 04
E  info@kind055.nl  •  W  www.kind055.nl

Kom gerust een keertje langs!

SNACKBAR • EETCAFESNACKBAR • EETCAFE

Kweekweg 2  •  Apeldoorn  •  T  (055) 521 71 38  •  E  kweekweg@kokkie.nl

www.kokkie.nl

Digitale nieuwsbrief
Bent u al geabonneerd op de gratis 

digitale nieuwsbrief van  
Wijkraad De Naald? Dan blijft u  

nog beter geïnformeerd over wat er  
in onze wijk speelt.

Meldt u zich aan via ‘nieuwsbrief’ op 
www.wijkraaddenaald.nl 

En vergeet ons niet te ‘liken’ op facebook:  
www.wijkraaddenaald/facebook.com
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Van de hoofdredacteur

Over traditie, dingen die voorbijgaan  
en dingen die blijven

En er blijven organisaties en ondernemers geïnteres-
seerd om iets te publiceren in onze nieuwsbrief, hoe 
traditioneel ook. Ook de positieve feedback van lezers 
maakt dat de gedrukte nieuwsbrief vooralsnog toch 
een blijvertje is.

Dat onze nieuwsbrief er altijd netjes en aantrekkelijk 
uitziet, helpt ook. Jarenlang heeft onze vormgever 
Hans Apon het blad een fraaie aanblik verschaft. 
Hans gaat na vele jaren trouwe dienst met pensioen. 
In dit nummer staat een afscheidsinterview, maar 
ook vanaf deze plek wil ik Hans hartelijk bedanken 
voor zijn goede werk en de prettige samenwerking.

Intussen is het bijna kerst. Voor velen een tijd van 
gezellig samenzijn en aandacht voor elkaar. En laten 
we een moment stilstaan bij het lot van alle mensen 
die door oorlogsomstandigheden geen reden voor 
feestelijkheden hebben.

Nog even over onze kerstreceptenoproep: mevrouw 
Johanna Droger-Koppelman was de enige lezer 
die iets instuurde. Het ging weliswaar niet om een 
recept, maar wel om een foto van een door haarzelf 
vervaardigd wandkleed met een voorstelling van een 
ster, gemaakt in de glas-in-lood-techniek (maar dan 
in stof). Een ster is bij uitstek 
een symbool van hoop, maar 
ook van ambitie. Ik denk dat 
die ster ter afsluiting op deze 
pagina wel goed past.

Okke Groot

Eigenlijk is een papieren 
nieuwsbrief maar een 
ouderwets ding. Papieren 
informatiedragers zijn uit de 
mode. Hele generaties nemen 
vrijwel nooit meer informatie 

tot zich vanaf papier. En ook al blijkt uit onderzoek 
dat mensen die teksten van papier lezen, de inhoud 
beter opnemen en begrijpen dan degenen die dezelfde 
informatie van een scherm lezen: het ziet er niet naar 
uit dat deze ontwikkeling zal stoppen.

Een wijkraad is feitelijk ook een traditioneel instituut. 
De gedachte van een laag tussen ‘de overheid’ en 
‘het volk’ lijkt misschien vooral een overblijfsel uit 
de 19e eeuw. Het is voor een wijkraad ook niet altijd 
eenvoudig om gevoel met de wijk te houden, temeer 
doordat tijdens bijeenkomsten slechts een beperkt 
– vooral het oudere – gedeelte van de wijkbewoners 
acte de présence geeft. Het betekenisvol invullen 
van onze taak vergt dan ook veel creativiteit en 
Fingerspitzengefühl.

Voor de redactie geldt dat ook. Soms bedenk je iets 
– een oproep tot het inzenden van een kerstrecept – 
waarop minimale reactie binnenkomt. Is onze buurt 
zo weinig culinair ingesteld of was het gewoon geen 
leuk idee? De traditionele culinaire bijdrage blijft 
hierdoor achterwege.
Gelukkig zijn er andere elementen die wél veel 
reacties blijken los te maken, zoals het stukje over 
het lokaal op de Langeweg uit ons vorige nummer. 

In dit nummer:
• Van de hoofdredacteur  . . . . . . . . . . .  3

• Van de voorzitter  . . . . . . . . . . . . . . . .  4
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de Langeweg  . . . . . . . . . . . . . . . . 10-11

• Even voorstellen ...  . . . . . . . . . . . 12-13

• Een duurzaam huis is een  

feestje waard!  . . . . . . . . . . . . . . . . .  14

• Van en voor de jeugd . . . . . . . . . . 15-16

• Leerlingen Jacobus  

Fruytierschool  . . . . . . . . . . . . . . . 16-17

• Gemengde wijkberichten  . . . . . . . . .  18

Wijkraad De Naald
Voorzitter Petra Lap - Sociale Zaken

Aspirant secretaris Züleyha Fokkens-Özdemir
Penningmeester vacant
Leden Alex Claassen - Openbare Ruimte, Warmtetransitie

 Riet Hoetelmans - Openbare Werken 

 Okke Groot - Public Relations & Communicatie

Colofon
Deze nieuwsbrief wordt drie keer per jaar verspreid 
onder alle inwoners van wijk De Naald.

Oplage 3.000 exemplaren
Redactie Okke Groot, Petra Lap, Loes Lap-Sellink  
 en Hans Apon
Jeugdredacteur Nadine van der Net
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Vormgeving Hans Apon, DTP-studio Pontifix
Drukwerk B&K Repro Service, www.benkdruk.nl
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Van de voorzitter
Beste lezer,

Nog nauwelijks bekomen van de schok  
die de uitkomst van de Tweede Kamer- 
verkiezingen teweeg heeft gebracht, schrijf 
ik deze ’van de voorzitter’ voor de laatste 
nieuwsbrief van 2023. Het jaar loopt 
alweer aardig op zijn eind, tijd voor veel 
mensen om volop bezig te zijn met de 
komende feestdagen. Tijd ook weer voor 

veel wijkbewoners om terug te kijken op het afgelopen jaar en 
alvast voorzichtig te gaan nadenken over goede voornemens  
voor 2024.

In onze wijk hebben we ons als wijkraad in 2023 beziggehouden 
met de nodige ‘activiteiten’. Zo hebben we dit voorjaar tijdens de 
Algemene Ledenvergadering een leerzame workshop/lezing kunnen 
aanbieden van ‘Zero Waste Apeldoorn’. Daarnaast hebben we dit 
jaar drie keer een drukbezocht Buurtcafé kunnen organiseren.

We zijn enorm blij met de aanmelding van onze (nu nog aspirant) 
secretaris Züleyha. Het is ons alleen helaas nog niet gelukt om een 
penningmeester te vinden, dus de ‘vacature’ staat nog steeds open.

In het kader van hun maatschappelijke stage hebben scholieren 
van de Fruytierschool de vitrines van de Canadian Walk een 
flinke schoonmaakbeurt gegeven. In de digitale nieuwsbrief van 
november en op onze Facebookpagina heeft u de fotorapportage 
daarvan ook al kunnen zien. We zijn erg blij met deze actie van 
de scholieren!

In onze wijk staan er belangrijke gebeurtenissen in de planning 
voor 2024. Zo verwachten we in het voorjaar een nieuw speel-
toestel op het plein van de voormalige Julianaschool. En langs 
de Loolaan wordt in januari een kunstwerk geplaatst en onthuld 
ter gelegenheid van het vijftigjarig bestaan van de Stichting 
Midwintermarathon.
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Het is de bedoeling dat in 2024 in de 
Gazellestraat, Damhertstraat, Everlaan, 
Elandlaan en een stukje ventweg van 
de Zwolseweg een dertigkilometerzône 
wordt ingevoerd. Er wordt dan meteen 
voor gezorgd dat fietsers veiliger vanaf 
en naar de Gazellestraat de kruising met 
de Damhertstraat/ventweg Zwolseweg 
kunnen oversteken.
Bovendien zullen we de signalen die we 
van u ontvangen over onze wijk onder 
de aandacht blijven brengen tijdens de 
overleggen met de gemeente.
Ons inmiddels populaire buurtcafé staat 
voor 2024 ook weer op de planning.

In deze editie van de nieuwsbrief vindt u 
een kennismaking met Corine Kapenga, de 
opvolgster van Wim Bergink, die van zijn 
welverdiende pensioen is gaan genieten.

Over goede voornemens gesproken: 
onlangs las ik een berichtje dat elkaar 
groeten op straat een gevoel van veiligheid 
en welzijn geeft, zeker bij degene die 
gegroet wordt. Als je bovendien gegroet 
wordt door een volkomen onbekende is 
het effect nog groter, het gelukshormoon 
oxytocine komt dan vrij. Een glimlach 
naar iemand die je tegenkomt heeft 
hetzelfde effect. Dus mocht u toch goede 
voornemens hebben voor het nieuwe jaar, 
denk er dan eens aan wat het met een 
ander doet als we elkaar vaker groeten, 
op straat, in de lift of waar we elkaar ook 
maar tegenkomen.

Namens het bestuur van de wijkraad wens 
ik u hele fijne feestdagen en het allerbeste 
voor 2024!

 Petra Lap

Scheiden betekent het einde
van een relatie maar ook
een nieuw begin

 M info@scheidenzonderzorgen.nl
 T 06 21 70 50 87
 I www.scheidenzonderzorgen.nl
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Na mijn marinetijd kwam ik op mijn 22e bij 
de Feluagroep te werken. Dat heette toen 
nog het Sociaal Werkvoorzieningsschap 
Oost-Veluwe. Daar heb ik eerst wat 
‘stoffige’ zaken geleerd, zoals documentatie 
en archiefbeheer. Maar het bloed kroop 
toch waar het niet gaan kon, want al snel 
maakte de eerste vorm van tekstverwerking 
zijn entree. Een elektrische schrijfmachine 
met zo’n bolletje waarmee je zelf het 
lettertype kon veranderen en later kwam 
daar nog een correctielint bij. Dat vond ik 
geweldig. Weer later kwam er een vijftig-
sporenmachine met vijftig geheugens voor 
standaardbrieven. Ik heb dat systeem 
toen mogen programmeren. Begin jaren 
‘80 kwamen er tekstverwerkers met een 
beeldscherm en grote flexibele floppy’s. 
Toen er binnen het bedrijf werd gevraagd 
wie dat wilde gaan ontwikkelen, heb ik 
meteen mijn vinger opgestoken om dit te 
mogen gaan doen.

In 1985 heb ik de overstap naar TNO 
gemaakt. Een hele grote stap, want dit 
was mijn eerste echte leidinggevende 
functie. Ik was toen nog maar 27 jaar, 
maar heb het toch gedaan. Toen ik daar 
begon werd er nog gewerkt met sterk 
verouderde apparatuur. Deze hadden  
de grootte van een compleet bureau met 
een monochroom scherm. 

Interview met vormgever Hans Apon

36 nieuwsbrieven verder ...
Al meer dan tien jaar wordt de nieuwsbrief 
van Wijkraad De Naald vormgegeven door 
onze wijkgenoot Hans Apon van DTP-studio 
Pontifix. Tot nu, want Hans gaat na een lang 
werkzaam leven met pensioen. Samen met 
Hans blikken we terug op de geschiedenis.

Hoe lang woon je al in onze wijk?
Al heel lang. Ik ben geboren in Rotterdam, 
maar door het werk van mijn vader bij de 
spaarbank kwam ik in 1963 in Apeldoorn 
terecht. Ik was toen bijna zes. We woonden 
eerst aan het Ordenplein en in 1969 
verhuisden we naar het Mercatorplein, 
boven waar nu de nieuwe PLUS zit. In 
1977 verhuisde ik nog met mijn ouders 
mee naar de Maten, trouwde een jaar later 
en sinds 1980 woon ik met mijn vrouw 
Siska hier in de Maria Stuartstraat.

Hoe ben je in het vak van  
vormgever terechtgekomen?
Het grappige is dat ik daar helemaal niet 
voor heb gekozen en ik heb er ook nooit 
echt voor geleerd. Wel was ik al heel vroeg 
met tekst bezig. Ik heb als middelbare 
school de MAVO gedaan en daar toen al 
een typediploma gehaald. Daarna ben ik 
op mijn zestiende de Koninklijke Marine 
‘ingedoken’ en heb ik zes jaar lang als 
schrijver (een administratief dienstvak) 
gewerkt. Tijdens de opleiding van tien 
weken moest je ook leren typen, maar 
doordat ik dat al kon was ik met een 
week of vijf door de lesstof heen en werd 
ik tijdens de resterende lessen uitgeleend 
aan de administratie. In mijn diensttijd 
in Amsterdam ben ik drie maanden 
gedetacheerd geweest bij de Russische 
tolkenschool van de marine. Daar moest 
ik werken met een Russische typemachine 
en heb dus ook het Russische alfabet 
moeten leren. 
Al met al zat het er zodoende al vroeg in, 
dat werken met tekst.
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Bij deze afdeling werden de wetenschappelijke rapporten verwerkt 
en daar kwam heel veel formulewerk in voor. En dat is wel even 
iets anders qua opbouw dan alleen maar tekst, dus moest er 
andere apparatuur en software komen. In samenwerking met 
automatiseringsbedrijf Océ ben ik ongeveer anderhalf jaar bezig 
geweest om de modernisering door te voeren.
Weliswaar gaf ik alleen leiding aan deze afdeling, maar de inhoud 
interesseerde me ook. TNO bestond in die tijd uit vele instituten 
met evenzovele huisstijlen. Om dit meer te standaardiseren 
mocht ik, in samenwerking met een huisstijlwerkgroep, mee-
werken om TNO op dit gebied meer eenheid te laten uitstralen.

Ik heb heel plezierig bij TNO gewerkt, maar helaas moest ik na 
tien jaar vanwege een grootscheepse reorganisatie TNO verlaten. 
Als ontslagvergoeding mocht ik onder andere opleidingen volgen  
en ik heb toen gekozen voor de vormgevingsprogramma’s 
QuarkXPress, Photoshop en Illustrator op het Apple-platform. 
Mede dankzij een opgebouwd netwerk kon ik begin 1996 aan de 
slag bij een reprografisch bedrijf in Zwolle.

Dus toen kwam je eigenlijk pas voor het eerst echt  
in aanraking met het vak van vormgeven?
Dat klopt. Het vak was toen nog enigszins in opkomst. Bij 
dit nog jonge bedrijf ving ik door omstandigheden ook de 
werkzaamheden van anderen op en werd daardoor een soort 
duizendpoot. Maar vanaf 1999 kwam er weer groei en tevens 
een tweede vestiging (in Apeldoorn). Die heb ik mede mogen 
helpen opzetten en ik werd daar in 2001 vestigingsmanager. 
Maar na een kleine tien jaar moest ik in 2005 ook hier weer 
noodgedwongen het bedrijf verlaten. Dit was het moment dat 
ik ervoor gekozen heb om voor mezelf te beginnen. In eerste 
instantie in een tweemanschap. Samen hebben we het toen 
aangedurfd om deze stap te zetten en dat was best spannend 
hoor! Ik was tot dan toe immers altijd in loondienst geweest. 
Maar we zijn in het diepe gesprongen en het ging goed.

Na ruim zes en een half jaar heb ik echter 
toch moeten besluiten om alleen verder 
te gaan. Ik had al een naam voor mijn 
bedrijf bedacht: DTP-studio Pontifix. Op 
1 oktober 2012 ben ik van start gegaan 
en aangezien ik toen nog niet voldoende 
opdrachten had, heb ik eerst nog zes 
weken als postvoorbereider bij PostNL 
gewerkt en aansluitend nog anderhalf jaar 
als taxichauffeur bij Willemsen de Koning. 

Vanaf 2015 werkte ik, naast mijn eigen 
bedrijf, als kassier bij Paleis Het Loo 
tot aan de start van de verbouwing in 
januari 2018. Ik heb zelfs nog de laatste 
dienst voorafgaand aan deze verbouwing 
gedraaid. Nadat ik het hek op slot had 
gedraaid en de sleutel had ingeleverd, heb 
ik gezegd: ‘Jongens, maak er wat moois 
van’. Gekscherend noem ik deze periode 
wel de ‘bekroning’ van mijn loopbaan.

Als zelfstandig vormgever kwam  
je ook in beeld bij onze wijkraad
Dat is in 2013 geweest. Ik kende de vorige 
vormgever Joke Wensing al langer, want 
ik fungeerde als back-up voor haar als ze 
het (te) druk had. Op een bepaald moment 
heeft zij mij gevraagd of ik de nieuwsbrief 
van Wijkraad De Naald van haar wilde 
overnemen. Sinds 2014 heb ik dat onaf-
gebroken gedaan, in totaal 36 uitgaves 
(met dit nummer meegerekend).  
Heel mooi om op terug te kijken.
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En nu dus met pensioen …
Ja, vorig jaar ben ik al gaan afbouwen door een dag in de week 
minder te gaan werken. Ik heb gelukkig iemand gevonden die 
mijn klantenkring kan overnemen. Iets wat ik erg fijn vind 
om zodoende mijn klanten verzorgd achter te laten. Dit heeft 
inmiddels per 1 juni van dit jaar plaatsgevonden. Wel heb ik  
voor de rest van dit nog een paar projecten aangehouden om  
het een beetje geleidelijk te laten aflopen. Maar ook dat houdt  
nu op. Ik heb ruim 50 jaar gewerkt en per juni volgend jaar  
krijg ik dan AOW en pensioen.

Ik zal zeker niet gaan stilvallen. Alle 
tijd voor de kinderen en kleinkinderen 
bijvoorbeeld. En het is misschien een 
cliché, maar het klopt wel: de tijd vult zich 
vanzelf met van alles en nog wat. Siska 
en ik vragen ons weleens af hoe we alles 
deden toen we nog full time werkten!
Maar hier stopt het dan. Het is goed zo en 
ik kijk er met grote tevredenheid op terug.

Okke Groot
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Het bestuur van Wijkraad De Naald  
wenst u hele fijne feestdagen en  een gezond en voorspoedig2024!
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Historische parels uit het fotoalbum

Vijftig jaar Lippe-Biesterfeldstraat
De huidige bebouwing in de Lippe-Biesterfeldstraat en de  
Van Solmsstraat staat er dit jaar vijftig jaar. Van Jan Hoppe, die 
vijftig jaar geleden een van de eerste bewoners was, ontvingen 
we een aantal interessante door hemzelf gemaakte foto’s van de 
bouw van de Lippe-Biesterfeldstraat. Vanzelfsprekend maken we 
hier dankbaar gebruik van en we delen ze hierbij dan ook graag 
met onze lezers.
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Puzzelen maar!

Woordzoeker
Ook in deze nieuwsbrief treft u weer onze 
gebruikelijke puzzel aan. Deze keer is het 
een woordzoeker. Zoek de woorden in het 
vierkante puzzelvlak en streep ze af. De 
letters die overblijven vormen een zin. 
Deze zin is de oplossing van de puzzel.

U kunt de oplossing van de puzzel 
opsturen naar denaald@kpnmail.nl. 
Onder de goede inzendingen verloten  
we een cadeaubon van een winkel aan  
de Koninginnelaan.

De prijswinnaar van de zandloperpuzzel 
uit het septembernummer is A.C. Pegels. 
Zij ontvangt een waardebon naar keuze 
van een van onze adverteerders.  
Van harte gefeliciteerd!

Zoek de volgende woorden:

DECEMBER KERSTMIS
DINER KERSTSTOL
DONKER KONINGEN
ENGELEN KRIBBE
FAMILIE LICHTJES
GEBOORTE PIEK
GEZELLIGHEID SLEE
GOUD SNEEUW
HERDERS STAL
KAARS STER
KERSTBOOM WIEROOK

D

N

B

K

E

R

D

G

I

G

B

K

R

L

T

G

R

S

E

U

I

I

M

I

W

N

Z

E

E

E

U

S

M

E

S

I

K

R

O

K

T

M

O

S

O

E

B

M

D

T

B

A

O

G

I

R

E

E

O

S

A

D

E

N

B

H

R

E

O

G

E

L

T

R

T

L

T

E

W

G

C

L

G

D

IJ

C

E

L

T

E

K

H

S

I

J

A

E

R

O

N

K

I

V

E

D

Z

N

D

A

K

L

E

I

L

O

E

G

H

P

I

S

N

E

E

O

L

I

A

L

L

S

E

H

E

T

R

S

R

E

R

E

D

S

F

Vul hier de oplossing in:



10

Lezers reageren

Nogmaals: het lokaal aan de Langeweg
Mijn artikeltje over ‘het lokaal aan de 
Langeweg’ in de nieuwsbrief van afgelopen 
september was voor enkele buurtgenoten 
aanleiding om in de pen te klimmen 
en ons deelgenoot te maken van hun 
herinneringen aan dit vroegere fenomeen 
in onze wijk. Dat zien we natuurlijk graag: 
de wijkraad en ons blad zijn er vóór u,  
maar verkrijgen hun bestaansrecht ook 
zoveel mogelijk dóór u.

Apeldoornse Gymnasiasten Bond
Ton Kaal schreef ons: “Naar aanleiding 
van het artikeltje over ‘Het lokaal aan 
de Langeweg’ kan ik mij herinneren dat 
rond 1950 de Apeldoornse Gymnasiasten 
Bond (AGB), de leerlingenvereniging 
van het Gymnasium, daar regelmatig 
debatingavonden organiseerde. Op zo’n 
avond presenteerde iemand een mening 
over een zelfgekozen onderwerp zodat 
daarover gedebatteerd kon worden; het 
geheel kon omlijst met cabaret, muziek 
of andere vermakelijke zaken – net zoals 
het uitkwam. Doorgaans vereiste het 
programma dat er een piano beschikbaar 
was, al was het maar om het ‘Celebremus 
diem festem’ te zingen: het AGB-lied. De 
piano moest van het Gymnasium naar 
het gebouwtje op de Langeweg worden 
vervoerd: dat gebeurde per bakfiets. 
Een en ander speelde zich, als ik het me 
goed herinner, af in een zaaltje aan de 
achterkant van het gebouw. In dat zaaltje 
was ook een soort podium.”

Geweldig leuk om na meer dan zeventig 
jaar zo’n levendige herinnering te lezen. 
Debatavonden, kom daar vandaag de dag, 
met ieders fixatie op de smartphone en 
(bij voorkeur binnenshuis te ondergaan) 
instantvermaak via Netflix maar eens 
om. Misschien moeten we als wijkraad 
proberen om een dergelijk evenement  
een revival te gunnen.
Foto’s van het toenmalige interieur van 
het lokaal zijn naar aanleiding van het 
eerdere artikel nog niet opgedoken, maar 
wie weet dat er ooit toch nog iets uit een 
oud fotoalbum tevoorschijn komt ... .

Versieringen
Mevrouw Miep Mooij kon zich het lokaal 
ook goed herinneren. Zij schreef ons: “Op 
pagina 15 van het laatste nummer schrijft 
de heer Okke Groot een artikel over ‘Het 
lokaal aan de Langeweg’. Onder anderen 

mijn vader was daar zeer actief en ik heb een foto van de ereboog 
die de buurtvereniging maakte voor de kroning van koningin 
Juliana op 9 september 1948. Alle mannen uit de buurt staan 
erop. Ook heb ik een foto van de versiering van station Het Loo 
voor deze gebeurtenis.”

Groepsfoto van een aantal heren uit de buurt bij de ereboog op de 
hoek Langeweg/Koninginnelaan ter gelegenheid van het vijftigjarig 
regeringsjubileum van koningin Wilhelmina in september 1948

Feestverlichting op het treinstation Het Loo bij het vijftigjarig 
regeringsjubileum van koningin Wilhelmina, 6 september 1948

De door mevrouw Mooij beschikbaar gestelde foto’s hebben we 
voor dit nummer gedigitaliseerd en ze zijn hierbij afgedrukt. 
Mensen die al langer in onze buurt wonen, zijn misschien wel 
in staat om sommige op de groepsfoto afgebeelde heren te 
herkennen en te benoemen. Mevrouw Mooij had naast de hier 
afgebeelde foto’s nog een aantal andere afbeeldingen van oud 
Apeldoorn voor ons. Daar zijn we als redactie altijd blij mee. In 
de toekomst komt u er hiervan vast nog wel eens eentje tegen.
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Kleuterschool
Verreweg de meest uitgebreide reactie 
kwam van Onno Lindemulder. Hij schrijft: 
“Bij thuiskomst vanavond trof ik de 
nieuwsbrief nr. 2 september 2023 aan.  
Bij het lezen van hetgeen is weergegeven 
op de pagina’s 15 en 16 over het lokaal 
aan de Langeweg en de in de laatste alinea 
van het artikel gedane oproep om uit eigen 
herinnering iets aan te leveren kan ik u 
het volgende aanreiken.

Als eerste zou ik willen opmerken dat 
ik heb gemist wat over buurtvereniging 
Het Noorderkwartier in een kennelijk 
vorige editie ten aanzien van de rol van 
het magazijn van de toentertijd op de 
hoek van de Langeweg en de toenmalige 
Zwolseweg gevestigde kruidenier Arend 
van Beek speelde met betrekking tot ‘Het 
Noorderkwartier’. Wel kan ik u melden 
dat op de bovenverdieping van het 
magazijn, de toneelvereniging van ‘Het 
Noorderkwartier’ haar repetitie-avonden 
hield. Ik weet dat omdat men mij in enig 
jaar heeft gevraagd als ‘stand-in’ deel te 
nemen aan een klucht die handelde over 
een ‘rijke neef uit Amerika’ die binnen 
een Nederlandse familie voor de nodige 
komische situaties zorgde. Eigenaar Arend 
van Beek was een drijvende kracht achter 
de toneelclub en zelf een goede acteur.

Ten tweede zou ik u graag willen melden 
dat Langeweg 105 voor mij ‘als vanouds’ 
een tweetal heel andere betekenissen heeft. 
Om te beginnen is Langeweg 105 voor mij 
en voor veel andere kinderen uit de buurt 
de tweeklassige kleuterschool geweest. Ik 
ben geboren in 1941 aan de Langeweg 51 
en heb de kleuterschool bezocht van 1945 
tot in 1947. We spraken in die tijd over de 
‘kleine’ klas voor de jonkies en de ‘grote’ 
klas voor de zesjarigen. De kleine klas 
gebruikte de ruimte aan de wegzijde en 
de grote klas was aan de achterzijde in de 
grote zaal met een podium. In de grote zaal 
werden ook toneelstukjes door de kinderen 
opgevoerd in die jaren. Ik herinner mij 
dat ik mocht figureren als kikker in 
een toneelstukje dat zich afspeelde in 
een dierenbos. Daartoe was van groen 
crêpepapier een soort van masker gemaakt 
dat ik over mijn hoofd kreeg opgezet. Na 
afloop bleek ik door het transpireren onder 
dat ‘masker’ inmiddels onder de groene 
vlekken te zitten. Veel hilariteit dus. De 
voor ‘meester Haas’ spelende jongen met 
een bruin masker zag, u raadt het al, 
helemaal bruin na afloop.

De kleuterschool had op één of andere 
manier een samenwerkingsverband met 
een kleuterschool die was gevestigd in 
een gebouwtje genaamd ‘Bethel’ dat stond 
aan de toenmalige Koningdwarsstraat. Wij 
mochten weleens spullen daar naartoe 
brengen vanaf de Langeweg. Dat deed 
je dan met step of zoals wij die toen 
noemden ‘autoped’. Natuurlijk ging je 
dan niet via de kortste route, maar je 
nam de tijd. Wel oppassen dat je niet al 
te lang weg bleef, want dan werd je een 
volgende keer niet weer uitgekozen door 
de juffrouw.

Een andere gelegenheid om in Langeweg 
105 te zijn/komen was het jaarlijkse 
kerstfeest van de zondagschool. De 
zondagschool werd weliswaar gehouden 
in een tweetal lokalen van de toenmalige 
Julianaschool aan de Loseweg, maar voor 
de kerstviering werd gebruik gemaakt van 
de achterzaal van de kleuterschool aan de 
Langeweg. Hier waren dan ook ouders bij 
aanwezig. Na afloop van de kerstviering 
gingen we naar huis met een boekje van 
W.G. van der Hulst – denk bijvoorbeeld 
aan ‘het huisje in de sneeuw’ – en een 
sinaasappel.
Omdat uit ons gezin meerdere kinderen 
de bewuste zondagschool hebben bezocht 
ontstond er een hele serie boekjes van die 
schrijver bij ons thuis.
Tot zover mijn herinneringen aan de 
Langeweg 105. Hoop dat ik een ‘zinvolle’ 
bijdrage heb geleverd.

PS. Op de cover van nr. 2 september 2023 
met foto van het stukje Korteweg, zie ik 
nog net aan de rechterzijde, het grijze 
gebouw, het grote magazijn (2 x 99 m2) 
van de kruidenierszaak van mijn ouders 
aan de Langeweg 51.”

Hartelijk dank voor deze uitgebreide en 
beeldend aan het papier toevertrouwde 
jeugdherinneringen. De geschiedenis van 
onze mooie wijk gaat zo voor iedereen  
weer een beetje meer leven.

Okke Groot

Heeft u misschien ook een levendige 
herinnering en/of oud beeldmateriaal 
van onze wijk? Deel het met uw 
buurtgenoten. Mail uw bijdrage naar: 
okke@okkegroot.nl
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Maak kennis met de nieuwe gebiedsmanager voor onze wijk

Even voorstellen: Corine Kapenga
Na jaren trouwe dienst van Wim Bergink 
kent onze wijk sinds 1 augustus een nieuwe 
gebiedsmanager: Corine Kapenga. Ze is 
bepaald geen groentje in het vak: al vanaf 
2007 werkte ze in deze functie in andere 
stadsgebieden, zoals Centrum en Zuid Oost. 
Tijd voor een goede kennismaking: wie is 
Corine, hoe ziet ze haar werk en waarvoor 
kunnen we bij haar terecht?”

Wegwijzer
“Verbinding leggen tussen mensen, 
daar krijg ik energie van”, zo omschrijft 
een enthousiaste Corine haar werk in 
één zin. “Als gebiedsmanager ben ik 
een soort wegwijzer: tussen bewoners 
en de gemeente, en tussen bewoners 
onderling. Ik help wijkbewoners op 
weg die een goed idee voor de hele wijk 
hebben. Bijvoorbeeld door ze in contact 
te brengen met de juiste organisaties, 
die hun initiatief kunnen ondersteunen. 
En ik weet bij wie ze terechtkunnen bij 
de gemeente voor subsidie en eventuele 
vergunningen.”

Camping in de buurt
Als praktisch voorbeeld noemt ze de 
Buurtcamping, die nu twee keer is 
georganiseerd in De Maten (stadsgebied 
Zuid Oost). Een lang weekend konden 
bewoners kamperen op een camping 
in het Matenpark, terwijl er allerlei 
activiteiten waren voor jong en oud. 
“Yogalessen, samen koken, sport en 
spelletjes voor de kinderen, noem 
maar op”, vertelt Corine. “Toen enkele 
bewoners voor het eerst met dit idee 
kwamen, bracht ik ze in contact met 
een welzijnsorganisatie als Stimenz. Ik 
wist ook dat er een wijkbewoner was die 
veel met sport had, dus hem heb ik ook 
gevraagd om mee te denken en te doen. 
Gaandeweg raakten steeds meer bewoners 
enthousiast en wilden meedoen.”

Inspiratie
Dit jaar was de tweede Buurtcamping, 
maar daarvoor heeft Corine niets meer 
hoeven doen. “Mensen hadden elkaar 
gevonden en hebben samen alles georga-
niseerd. Dat is ook het doel van mijn 
werk: zodra de contacten lopen, ben ik 
overbodig en stap ik ertussenuit.” Dit 
verhaal van de Buurtcamping is puur 
bedoeld als inspiratie, benadrukt ze.

“Zelf verzin ik niets, het gaat erom waar 
bewoners mee komen. In De Sprengen 
kan het dus om heel iets anders gaan.”

Klein is prima
“Ik help ook mee om je idee verder uit te 
denken, als het nog in de kinderschoenen 
staat en er nog geen concreet plan ligt. Of 
als het moeilijk blijkt om andere bewoners 
enthousiast te houden. Samen werken 
we toe naar een volwassen plan, dat je in 
kunt dienen bij de initiatievenmakelaar 
van de gemeente voor subsidie (zie kader). 
Als advies zeg ik altijd: klein beginnen 
werkt het beste, het hoeft niet meteen 
groots. Dan houd je het voor jezelf 
behapbaar en boek je eerder succes.  
Een volgende editie wordt dan vanzelf 
groter omdat mensen het initiatief  
kennen en anderen eerder aanhaken.”

Ogen en oren
Haar kennis van de gemeente en allerlei 
organisaties en instanties zet ze graag 
in. “Een ander belangrijk onderdeel 
van mijn werk is duidelijkheid geven 
over de rol en taak van de gemeente, de 
wijkraad, de politie ... er bestaan nogal 
eens verkeerde aannames over wie waar 
verantwoordelijk voor is”. Andersom is 
Corine in de gemeentelijke organisatie 
een aanspreekpunt voor interne collega’s. 
“Als gemeente vinden we participatie van 
bewoners belangrijk. Dus bij gemeente-
plannen voor de wijk krijg ik vaak de 
vraag: ‘Wat is juiste moment om de wijk-
bewoners erbij te betrekken?’” Hoewel de 
wijk nu nog relatief nieuw is voor haar, 
hoopt ze dat de wijkbewoners snel de  
weg naar haar weten te vinden. 
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“Jullie zijn samen met de wijkraad de ogen en oren 
van de wijk. Mijn voorganger Wim Bergink heeft 
me al veel kunnen vertellen, maar ik ben altijd 
benieuwd naar mooie verhalen en goede ideeën!”

Meer over Corine
Mensen bij elkaar brengen doet ze graag. Daar-
naast is taal een grote liefde van Corine. Die 
uit zich vooral in het schrijven van gedichten. 
“Deze zomer heb ik mijn tweede gedichtenbundel 
uitgebracht in eigen beheer. De titel is ‘Alles 
is liefde’, en elk gedicht is voorzien van een 
toepasselijke natuurfoto die mijn echtgenoot 
heeft gemaakt.” Corine was ook te horen, bij de 
expositie Paper Art in Coda (te zien geweest tot 
en met 12 november). “Voor een van de papieren 
objecten ben ik gevraagd om een gedicht te 
schrijven. Dat heb ik ingesproken voor de audio-
tour, heel leuk om te doen.” Verder zijn haar 
hobby’s weinig spectaculair, naar eigen zeggen: 
“Ik houd erg van de natuur, vooral het bos en de 
zee staan hoog op mijn lijstje. Ik heb het geluk 
vlakbij het bos te wonen en geniet van alles wat 
ik zie en tegenkom aan dieren. Ja, ook de wolf. 
Bang? Welnee, die loopt gewoon weg.”

Corine Kapenga
Gebiedsmanager Noordwest
c.kapenga@apeldoorn.nl
06 4600 0844
twitter @055Noordwest

Initiatievenmakelaar
Hoe kunnen inwoners van Apeldoorn meer 
invloed hebben op hun directe leefomgeving?  
Als antwoord op deze vraag heeft de gemeente  
de Subsidieregeling Inwonersinitiatieven. Heb 
je een idee om je eigen wijk of buurt een stukje 
mooier, leuker, beter of socialer te maken? 
Corine kan je ondersteunen om het plan con-
creet te maken zodat je het in kunt dienen bij  
de initiatievenmakelaars van de gemeente. Dit 
zijn Meri Ismirowa en Denise Louwerse. Zij 
helpen je weer verder met tips en adviezen om  
de aanvraag zo succesvol mogelijk te maken. 
Voor meer informatie: 

www.apeldoorn.nl/inwonersinitiatieven

Beyke Goris

Volg de wijkraad digitaal
Als wijkraad besteden we veel aandacht aan de 
communicatie met de wijkbewoners. Dat doen 
we door middel van deze gedrukte nieuwsbrief, 
maar ook via moderne middelen als onze digitale 
nieuwsbrief en onze website:

www.wijkraaddenaald.nl

Voor de digitale nieuwsbrief kunt u zich opgeven 
via ons centrale mailadres: denaald@kpnmail.nl
U blijft dan steeds op de hoogte van alle actuali-
teiten die door verschillende oorzaken geen plek 
kunnen vinden in ons tijdschrift.

En kent u onze Facebook-pagina al? Hier kunt u 
nog meer actualiteiten over onze wijk tegenkomen 
en u kunt op deze manier ook gemakkelijk met  
ons in contact komen. Vind en volg ons op:

www.facebook.com/wijkraaddenaald
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Actie Energiecoöperatie deA

Een duurzaam huis is een feestje waard! 
€ 50 voor uw offerte
Energiecoöperatie deA is gestart met activiteiten in vijf 
Apeldoornse wijken, waaronder het Spainkbos. Doel is het 
gezamenlijk verduurzamen van de huizen. Want samen is niet 
alleen leuker, je weet en bereikt ook meer. deA is een energie-
coöperatie zonder winstoogmerk, voor en door bewoners.

We helpen u met handige acties en onafhankelijke informatie. 
Ook organiseren wij informatieavonden, met thema’s rondom 
verwarmen of het verduurzamen van vooroorlogse woningen.

Waardebon € 50
Laat u in 2023 zonnepanelen plaatsen, uw huis isoleren, glas 
vervangen of neemt u andere duurzame maatregelen? En woont 
u in Spainkbos? Mail ons de getekende offerte, kassabon of 
factuur van de maatregelen. De eerste veertig mensen krijgen 
een waardebon van € 50!

Uw waardebon kunt u besteden bij: Toet de echte bakker, Tuin-
winkel de Boshommel of ‘t Pannekoekhuis. Of kies een slim 
meetpakket energieverbruik van deA.

Bekijk de voorwaarden en doe mee. 
Ga naar www.de-a.nl/waardebon

Wilt u op de hoogte blijven? Ga naar uw 
buurtpagina en meldt u zich aan voor de 
updates: www.de-a.nl/spainkbos
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Van en voor de jeugd

Mijn bezoek aan Visio
Maar de directeur, Frank van Schendel, 
wilde liever een plek midden in de 
samenleving. Er werd gekeken naar 
een boomgaard, vlak bij Het Loo in 
Apeldoorn. Deze plek wordt ook wel de 
Oranjeweide of de Weide van de Koningin 
genoemd. Koningin Juliana moest hiervoor 
persoonlijk toestemming geven. De jongste 
dochter van Juliana, prinses Marijke (later 
Christina), was slechtziend. Dit heeft 
hierbij misschien wel een rol gespeeld.

Wat ze er doen
Je hebt bij Visio twee afdelingen. Bij de 
ene afdeling komen ook kinderen. De 
andere is intensiever, daar blijven mensen 
ook een tijd wonen en leren ze allemaal 
dingen die handig voor hen zijn. Deze 
afdeling is alleen voor volwassenen. Deze 
tweede afdeling is best uniek, want het  
is de enige in Europa.

Handigheidjes in het dagelijkse leven
Bij Visio leren mensen handigheidjes voor 
het dagelijkse leven. Bijvoorbeeld: handige 
manieren om te koken, hoe ze de weg op 
straat vinden, welke hulpmiddelen helpen 
hen (bijvoorbeeld een app op de telefoon). 
Maar ook als je het moeilijk of verdrietig 
vindt als je blind of slechtziend bent, kun 
je hulp krijgen.

Hulpmiddel 
om de krant  
te lezen

Lezen
Blinden en slechtzienden lezen anders dan 
wij. Blinden lezen met braille en braille 
is bedacht door meneer Braille. Braille 
lezen doe je niet met je ogen maar je doet 
het met je handen; er zitten dan stipjes 
in papier die je kunt voelen. Die stipjes 
maken ze met een machine zo groot als 
een kast en die maakt heel veel geluid. 

Hallo!
Hallo ik ben Nadine, het zusje van Sijmen 
(die hiervoor in de wijkkrant schreef). Ik 
ben 11 jaar en ik zit in groep 8. Ik heb 
twee konijnen en speel viool, verder bak ik 
graag en hou ik van creatieve dingen doen.
Ik heb er zin in om in de wijkkrant te 
schrijven en te vertellen over wat er in 
onze wijk te zien en te beleven is.

Visio
En dit stukje gaat over Visio. (Wil je weten hoe het terrein van 
de Visio heet, zoek alle rode letters in deze tekst op en puzzel 
daar de naam van.) In de buurt zie je vast wel eens iemand met 
een witte stok met rode strepen, weet jij waar zij naar toe gaan? 
Naar Visio. Ik ging er, samen met mijn broertje en zusje en mijn 
moeder, een kijkje nemen. Petra 
Groothuis werkt daar en vertelde 
mij van alles, liet ons veel zien 
en zelfs de belevenisroute lopen; 
we kregen een donkere bril op en 
konden daardoor niets meer zien … 
oeps! Zo is het dus om zonder iets 
te zien over straat te moeten lopen.

De ervaringsroute bij Visio; zo is het 
om blind over straat te moeten … 
de ongelijke stoepjes, een fietsje dat 
zomaar in de weg kan liggen.

Doel
Het doel van deze organisatie is dat ze mensen die slechtziend 
zijn of blind, zelfstandiger kunnen laten leven. Ze kunnen 
mensen helpen met dingen in het dagelijks leven, die hen veel 
energie kosten. Ze krijgen daar dingen aangeleerd die het leven 
van elke dag makkelijker maken.

Geschiedenis
Deze Visio bestaat al lang, maar is niet op deze plek opgericht. 
Kort na de Tweede Wereldoorlog wilde men al een revalidatie-
centrum voor blinden en slechtzienden oprichten. Deze voor-
loper van Visio zat in De Schansenberg (Loenen).

De vroegere locatie 
van Visio in Loenen
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Actie burgerschap

Leerlingen Jacobus Fruytierschool 
zetten zich in voor de wijk
Op 15 november jongstleden hebben leerlingen van de 
Jacobus Fruytier Scholengemeenschap de verschillende 
aan de Loolaan gesitueerde elementen van de Canadian 
Walk audiotour een goede schoonmaakbeurt gegeven. 
Dit vond plaats in het kader van een lesprogramma  
dat zich richt op goed burgerschap.

De Canadian Walk werd geopend in 2020, maar van 
geregeld onderhoud is in de afgelopen jaren weinig 
sprake geweest. Dankzij het initiatief van de school 
en de inzet van de jeugdige schoonmaakploeg is de 
Canadian Walk nu weer toonbaar en zijn de QR-
codes weer goed te scannen. Buitengewoon nuttig 
werk dus. Bovendien leverde het leuke beelden  
op die we u niet willen onthouden.

De actie burgerschap van de Jacobus Fruytier 
Scholengemeenschap beoogt de leerlingen voor te 
bereiden op hun functioneren in de samenleving. 
De school is in dit kader op zoek naar zinvolle 
activiteiten waaraan de leerlingen een aandeel 
kunnen leveren. Hebt u ideeën of suggesties 
voor dergelijke activiteiten of wilt u jongeren 
begeleiden bij dergelijke werkzaamheden?  
Laat het dan weten aan Menno Wisse, locatie- 
en veiligheidscoördinator van de Jacobus 
Fruytier Scholengemeenschap.

Zie de flyer hiernaast voor meer 
bijzonderheden.

Okke Groot

Maar er is ook een soort van typemachine. 
Die is handiger voor als je maar kleine 
stukjes hoeft te typen. De andere is 
handiger voor boeken en zo.

De brailletypemachine

Sommige slechtzienden lezen ook met 
braille, maar de meesten doen het met 
een vergrootglas of met een computer. Bij 
die soort van computer moet je aan een 
knop draaien: zo kun je de tekst groter 
of kleiner maken. Bij die computer kun 
je ook kleuren veranderen. Bij de Visio 
kijken ze dan met welke kleur je het beste 
kunt lezen. Vaak lezen kleuren waarbij er 
veel contrast (verschil tussen kleuren) is 
voor slechtziende mensen het fijnste.

Nadine van der Net
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– Op 15 november jongstleden hebben leerlingen van de Jacobus Fruytier Scholengemeenschap  
de verschillende aan de Loolaan gesitueerde elementen van de Canadian Walk audiotour een  
goede schoonmaakbeurt gegeven. –
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Bereikbaarheid Wijkraad De Naald
e-mail: denaald@kpnmail.nl
website: www.wijkraaddenaald.nl

Indien u contact wenst met (iemand van) het 
bestuur van de wijkraad, dan kunt u ons een 
e-mailbericht sturen. Wij nemen dan zo  
spoedig mogelijk contact met u op!

Belangrijke telefoonnummers
• Wijkagent Cenzig Kara (Loolaan/Noord) 0900 - 8844
• Buitenlijn gemeente Apeldoorn 14055
• St.Vrijwillige hulpdienst De Kap 529 55 20
• Wijkserviceteam Noordwest 580 22 22
• Stimenz (Wisselwerk) 088 784 64 64

Gemengde wijkberichten

Derde buurtcafé in oktober
Het derde buurtcafé van op 3 oktober jl. werd net 
als de voorgaande edities weer goed bezocht. Hoewel 
de wijkraad met het oog op de kostenbeheersing het 
‘happy hour’ had beperkt tot het eerste uur van de 
bijeenkomst, was de stemming er niet minder om. 
Ook aan de oproep om in de kosten bij te dragen 
werd, zij het in bescheiden mate, gehoor gegeven.
Al met al geven de ontwikkelingen het bestuur 
goede hoop dat op de ingeslagen weg kan worden 
voortgegaan en ook volgend jaar weer buurtcafés 
kunnen worden georganiseerd.

Kunstwerk Midwintermarathon
Op 26 januari 2024 viert de Stichting 
Midwintermarathon het 50-jarig jubileum. Om dit 
te vieren (en verbeelden) heeft de stichting bij de 
gemeente de aanvraag gedaan voor het plaatsen  
van een kunstwerk aan de Loolaan.
De gemeente is trots op het sportevenement dat 
ieder jaar duizenden lopers en inwoners in beweging 
brengt en heeft ingestemd met het idee. Ook heeft de 
gemeente hiervoor een plaats aangewezen, te weten 
de grindberm ter hoogte van het appartementen-
complex met nummer 61/63.
 
De Loolaan is een plek waar dagelijks veel lopers 
passeren (voor hun wandeling of hardlooprondje).  
Het kunstwerk is dan ook niet alleen een verwijzing 
naar het evenement in februari.
De volgende uitgangspunten zijn meegenomen in  
de uitvraag voor een ontwerp:
•	 Thema	sport,	hardlopen,	gezondheid
•	 Veel	publiek,	veel	vrijwilligers,	met	liefde	gedaan
•	 Verrassend,	kwalitatief	hoogwaardig,	subtiel	maar	

opvallend
•	 Passend	in	de	omgeving,	maximaal	menshoogte

Uiteraard is ook gekeken naar een kunstwerk dat 
onderhoudsvriendelijk, duurzaam, stevig en niet 
schadegevoelig is. Op verzoek van de gemeenteraad 
wordt bij het plaatsen van alle nieuwe kunstwerken 
een participatiegroep betrokken, waarbij stichting 
ACEC de begeleiding oppakt. ACEC heeft voor 
deze locatie een participatiegroep samengesteld uit 
bewoners van de Loolaan, leden van de stichting 
Midwintermarathon en een lokale ondernemer.

Zij hebben na twee juryrondes unaniem gekozen 
voor het ontwerp van kunstenaar Eveline Kieskamp. 
Een kunstwerk dat plezier uitstraalt en voor velen 
herkenbaar zal zijn. De loper die wordt ontworpen is 
ongeveer twee meter hoog, zodat deze niet overheerst 
in het beeld van de Loolaan.  
De kunstenaar legt momenteel de laatste hand aan 
het ontwerp. Hierna kan het gietproces starten. Het 
beeld wordt gemaakt van brons en zal van binnenuit 
extra verstevigd worden.
De vergunningaanvraag is op dit moment in behande-
ling. De plaatsing van het kunstwerk staat gepland  
in de eerste week van januari, waarna op 26 januari 
de onthulling plaatsvindt.

Oproep vrijwilligers Midwintermarathon
Op 4 februari volgend jaar wordt het weer druk 
op de Loolaan. Dan gaat daar voor de 49e keer 
de Midwintermarathon van start en zullen er zo’n 
15.000 hardlopers over de startstreep gaan. Om die 
later, maar dan als finishlijn, nog eens te passeren.
Er zijn veel mensen nodig om dat allemaal in goede 
banen te leiden. In het aprilnummer van deze 
nieuwsbrief is daar al het nodige over gezegd. Met 
veel aandacht voor het feit dat het allemaal vrij-
willigers zijn. Mensen die zich belangeloos inzetten 
om anderen een leuke dag te bezorgen.

Bent u ook zo’n iemand? Dan komt de organisatie 
graag met u in contact. Er is bijvoorbeeld nog 
plaats voor verkeersregelaars, mensen die het 
parcours verkeersvrij en veilig houden voor de 
lopers. Het is dan zaak dat u op de hoogte bent 
van de belangrijkste verkeersregels en de rol die de 
verkeersregelaar daarin speelt. Om dat aan de weet 
te komen moet u een instructie volgen. Dat gaat 
in de vorm van een zogeheten e-learning: een paar 
eenvoudige lessen die u gewoon thuis achter uw 
eigen laptop of tablet volgt. Als u deze instructie hebt 
afgerond kunt u als verkeersregelaar aan de slag.

Lijkt het u leuk om de Midwintermarathon op zo’n 
manier eens van dichtbij mee te maken? Of spreekt 
het u aan om een nuttige bijdrage te leveren aan de 
organisatie van dit evenement? Stuur dan een mailtje 
naar vrijwilligers@midwintermarathon.nl. Er kan 
dan vast wel wat geregeld worden.
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Installatiebedrijf
Groothedde Apeldoorn

installatietechniek sinds 1920

Tulpenlaan 11
T  (055) 521 35 94

www.gebroedersgroothedde.nl

WEINIG TĲ D OM TE SPORTEN?
MET DE CURVES WORKOUT TRAIN JE JE
HELE LICHAAM IN SLECHTS 30 MINUTEN!

MEER INFORMATIE?
WWW.CURVES.NL

Koninginnelaan 68 B
T (055) 521 44 20 30 MINUTEN FITNESS VOOR VROUWEN

30
DAGEN
VOOR
€ 30,-

Koninginnelaan 79a
7315 BN  Apeldoorn
tel. (055) 843 80 32

Eglantier 231,
Koninginnelaan 67,

Schuttersweg 139

Apeldoorn

Ugchelseweg 189

Ugchelen

Welkom!

www.maassenbanket.nl
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